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SOZK.0022.59.2012 

 

Protokół Nr 59/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 28 czerwca 2012 r. 

 

W posiedzeniu Zarządu udział wzięli Członkowie Zarządu Powiatu, Skarbnik Powiatu Janusz 

Daszkiewicz, Sekretarz Powiatu Ireneusz Józefowski, Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak oraz Główna 

księgowa SP ZOZ Bożena Sołtysik, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

Starosta otworzył posiedzenie, powitał wszystkich obecnych i odczytał porządek obrad. 

Starosta zapytał czy do porządku obrad są uwagi. Uwag nie było. 

Zarząd jednogłośnie przyjął porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 Starosta korzystając z okazji, że Dyrektor SP ZOZ i Główna księgowa są już obecni 

zaproponował, aby w pierwszej kolejności omówić sprawozdanie finansowe Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Tomyślu za 2011 rok.  

 Wszyscy członkowie pozytywnie odnieśli się do propozycji Starosty. Starosta oddał głos 

Głównej księgowej SP ZOZ Bożenie Sołtysik. 

 
Ad. 8  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za 2011 rok oraz 

decyzji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Tomyślu 

dotyczącej pokrycia straty. 

 

 Główna księgowa SP ZOZ Bożena Sołtysik przedstawiła informację jakie pozycje zawiera 

sprawozdanie, kto je sporządził i odczytała opinię niezależnego biegłego rewidenta sporządzoną dla 

Zarządu Powiatu Nowotomyskiego. 

 Starosta – Jest to opis stanu faktycznego za 2011 rok i sprawozdanie jest zrobione dobrze, 

inna sprawa to wynik finansowy i decyzja Dyrektora dotycząca pokrycia straty bilansowej. 

 Członek Zarządu Ireneusz Skorupa – Czy Rada Społeczna wypowiedziała się w tym temacie? 

 Starosta – Tak. 19 czerwca Rada Społeczna podjęła uchwałę o pozytywnym zaopiniowaniu 

rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ za rok 2011 oraz decyzji Dyrektora SP ZOZ, aby stratę 

bilansową za rok 2011 pokryć zyskiem z lat następnych. Starosta zapytał czy do sprawozdania są 

uwagi lub pytania. Pytań nie było. Starosta odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza 

Hołogi w Nowym Tomyślu za 2011 rok oraz decyzji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Tomyślu dotyczącej pokrycia straty. 

 Starosta zapytał, kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

„za” głosowało 4 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza 

Hołogi w Nowym Tomyślu za 2011 rok oraz decyzji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Tomyślu dotyczącej pokrycia straty. 

 

 Członek Zarządu Ireneusz Skorupa – Chciałbym się jeszcze zwrócić do Dyrektora Nowaka. 

Musi Pan podjąć natychmiastowe radykalne kroki zmierzające do poprawy sytuacji szpitala. 
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 Starosta – Realizowanie wniosków z audytu to jest to minimum, które musimy zrealizować. 

Starosta podziękował Dyrektorowi i Głównej księgowej i powrócił do punktu 1 porządku obrad.  

 

Ad. 1 

Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 

im. Stanisława Staszica w Nowym Tomyślu. 

 

 Starosta odczytał uchwałę i zapytał czy są pytania. Pytań nie było.  

Starosta zapytał kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

„za” głosowało 4 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Stanisława Staszica w Nowym Tomyślu. 

 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w 

Zbąszyniu. 

 

 Starosta odczytał uchwałę i zapytał czy są pytania. Pytań nie było.  

Starosta zapytał kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

„za” głosowało 4 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Zbąszyniu. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Gen. Dezyderego Chłapowskiego w Trzciance. 

 

 Starosta odczytał uchwałę i poinformował, że w tym przypadku dyrektor nie został wyłoniony 

w drodze konkursu. Starosta zapytał czy są pytania. Pytań nie było.  

 Starosta zapytał, kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

„za” głosowało 4 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Gen. 

Dezyderego Chłapowskiego w Trzciance. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowotomyskiego na rok 2012. 

 

 Starosta poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik – Proponuję wprowadzenie następujących zmian: Wojewoda Wielkopolski 

zawiadomił nas pismem z dnia 6 czerwca 2012r. o zwiększeniu planu dotacji celowej o kwotę 13.861 

zł, która przeznaczona jest jako pomoc dla repatriantów. Zmniejsza się rezerwę ogólną o kwotę 

14.500 zł i środki te przeznacza się na zabezpieczenie środków na nadzory inwestorskie, budowę 

wiaty na rowery przy PUP, współfinansowanie kosztów programu „Animator Sportu Osób 

Niepełnosprawnych”. 

 Starosta zapytał czy są pytania. Pytań nie było.  



3 
 

 Starosta zapytał, kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

„za” głosowało 4 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Nowotomyskiego na rok 2012.  

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości zabudowanej przeznaczonej do 

sprzedaży. 

 

 Starosta wyjaśnił, że uchwała dotyczy budynku po magazynie, użytkowanego dotychczas 

przez Zespół Szkół Rolniczych w Starym Tomyślu, który jest Powiatowi zbędny. 

 Starosta zapytał czy są uwagi, pytania. Pytań nie było. 

 Starosta zapytał, kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

„za” głosowało 4 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

zabudowanej przeznaczonej do sprzedaży. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości gruntowych przeznaczonych do 

sprzedaży. 

 

 Starosta wyjaśnił, że chodzi o działki niezabudowane położone w Starym Tomyślu, które 

zgodnie z warunkami zabudowy przeznaczone są pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne, a 

Powiat nie zamierza realizować takiego zadania. 

 Starosta zapytał czy są uwagi, pytania. Pytań nie było. 

 Starosta zapytał, kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

„za” głosowało 4 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

gruntowych przeznaczonych do sprzedaży. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu konkursowego „Kadrą silni”. 

  

 Starosta zapytał czy do uchwały są pytania. Pytań nie było. 

 Starosta zapytał, kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

„za” głosowało 4 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu 

konkursowego „Kadrą silni”. 

 

Ad. 9 

Aneks do zlecenia nr GN.6812.1.2012 z dnia 24 stycznia 2012r. na wycenę nieruchomości 

oznaczonej nr 1850/1 położonej w Opalenicy. 

 

 Starosta zapytał, czy są pytania lub uwagi do aneksu. Pytań nie było.  
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 Starosta zaproponował Członka Zarządu Edwina Piglę do podpisywania dokumentów do 

czasu wyboru wicestarosty.  

 Wszyscy członkowie Zarządu poparli propozycję Starosty. 

 Przedmiotowy aneks został podpisany przez Starostę Nowotomyskiego oraz Członka Zarządu 

Edwina Piglę. 

 

Ad. 10 

Aneks do zlecenia nr DN.6812.2.2012 z dnia 9 lutego 2012r. na szacowanie wartości budynków 

wraz z ich inwentaryzacją znajdujących się na nieruchomości oznaczonej numerem 355/10 

położonej w Starym Tomyślu. 

 

 Starosta zapytał, czy są pytania lub uwagi do aneksu. Pytań nie było. 

 Przedmiotowy aneks został podpisany przez Starostę Nowotomyskiego oraz Członka Zarządu 

Edwina Piglę. 

 

Ad. 11 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Grodziskiego w sprawie pozbawienia odcinka 

ulicy Kolejowej kategorii drogi powiatowej (droga powiatowa nr 3599P). 

 

 Starosta poinformował, że projekty odpowiedzi dla Zarządu Powiatu Grodziskiego dotyczące 

punktu 11,12 i 13 zostały przygotowane i Członkowie Zarządu otrzymali kserokopie tych odpowiedzi.  

 Starosta zapytał, kto jest za wyrażeniem pozytywnej opinii w przedmiotowej sprawie? 

 „za” głosowało 4 członków Zarządu, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za wyrażeniem pozytywnej opinii o projekcie 

uchwały Rady Powiatu Grodziskiego w sprawie pozbawienia odcinka ulicy Kolejowej kategorii drogi 

powiatowej (droga powiatowa nr 3599P). 

 

Ad. 12 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Grodziskiego w sprawie pozbawienia odcinka 

ulicy Chopina kategorii drogi powiatowej (droga powiatowa nr 3583P). 

 

 Starosta zapytał, kto jest za wyrażeniem pozytywnej opinii w przedmiotowej sprawie? 

 „za” głosowało 4 członków Zarządu, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za wyrażeniem pozytywnej opinii o projekcie 

uchwały Rady Powiatu Grodziskiego w sprawie pozbawienia odcinka ulicy Chopina kategorii drogi 

powiatowej (droga powiatowa nr 3583P). 

 

Ad. 13 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Grodziskiego w sprawie pozbawienia odcinka 

ulicy Zbąszyńskiej kategorii drogi powiatowej (droga powiatowa nr 3605P). 

 

 Starosta zapytał, kto jest za wyrażeniem pozytywnej opinii w przedmiotowej sprawie? 

 „za” głosowało 4 członków Zarządu, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymujących się” – 0. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za wyrażeniem pozytywnej opinii o projekcie 

uchwały Rady Powiatu Grodziskiego w sprawie pozbawienia odcinka ulicy Zbąszyńskiej kategorii 

drogi powiatowej (droga powiatowa nr 3605P). 
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Ad. 14 

Sprawa dotycząca zamiany gruntów w Nowym Tomyślu przy ulicy Sienkiewicza, nr działki 1861. 

 

 Starosta wyjaśnił, że dzisiaj możemy wstępnie zasygnalizować ten temat, ponieważ nie mamy 

zbyt wielu informacji. Na tym etapie nie wiemy co jest dla nas korzystne. Powiat jest 

współwłaścicielem w 1/3 przedmiotowej działki. Pozostali współwłaściciele: Skarb Państwa i 

Województwo Wielkopolskie zapewnili tylko ustnie, że nie wnoszą zastrzeżeń co do zamiany działek. 

PRID proponuje zamianę działek metr za metr, wybudowanie nowych garaży dla Starostwa w innym 

miejscu i zapewnienie służebności  przejazdu.  

Starosta zapytał, jaką opinię na ten temat ma Zarząd? 

 Sekretarz Powiatu - Jeżeli od pozostałych współwłaścicieli mają zapewnienia ustne, to od 

Zarządu również mogą otrzymać ustną odpowiedź. 

 Starosta – Nasza ostateczna decyzja będzie zależała od stopnia powodzenia tego 

przedsięwzięcia. Nie będziemy podmiotem, który będzie to utrudniał. 

 

Ad. 15 

Prośba PZLR „Panaceum” o zwolnienie z czynszu w miesiącu czerwcu 2012r. za wynajmowany 

gabinet nr 31 w budynku przy ulicy Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu. 

 

 Starosta poprosił Sekretarza o przedstawienie tematu. 

 Sekretarz Powiatu Ireneusz Józefowski – Kierownik NZOZ PZLR „Panaceum” Sp. z o.o. 

zwróciła się z prośbą o zwolnienie z czynszu w miesiącu czerwcu 2012 roku za wynajmowany gabinet 

ze względu na brak wentylacji powietrznej. 

 Starosta zwrócił uwagę, że już wcześniej były uzgodnienia z PZLR „Panaceum”, że wykonamy 

na nasz koszt wentylację, a wniosek dotyczący zwolnienia z czynszu jest bezprzedmiotowy i nie ma 

żadnego racjonalnego uzasadnienia, aby został on uwzględniony. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za negatywnym rozpatrzeniem 

przedmiotowej sprawy.  

 

Ad. 16 

Prośba Pana Adama Polańskiego o dofinansowanie warsztatów fotograficznych. 

 

 Starosta – Adam Polański - Radny Rady Miejskiej, nauczyciel w SP nr 2 w Nowym Tomyślu 

zwrócił się z prośbą o dofinansowanie warsztatów fotograficznych w kwocie 700 zł. Warsztaty 

odbywać się będą w dniach 20-21 października 2012r. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za dofinansowaniem przedmiotowego 

zadania w kwocie 700 zł. 

 

Ad. 17 

Sprawy bieżące. 

 

1.  Zarząd zapoznał się z ofertą realizacji zadania publicznego złożoną przez Stowarzyszenie na 

rzecz rozwoju kultury, sportu i promocji sołectwa Grudna. Tytuł zadania publicznego: 

Wycieczka krajoznawcza do Biskupina i Muzeum Narodowego Rolnictwa i Przemysłu Rolno-

Spożywczego w Szreniawie. 

 Zarząd negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek, ponieważ na początku 

kadencji Zarząd podjął ogólnie obowiązującą zasadę, że wycieczki nie będą 

dofinansowywane z budżetu Powiatu. 
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2.  Zarząd zapoznał się z ofertą realizacji zadania publicznego złożoną przez Stowarzyszenie 

Ludowy Zespół Sportowy „Błędno” z Nądni. Tytuł zadania publicznego: Organizacja turnieju 

im. M. Wagi. Wnioskowana kwota: 1.000 zł 

 Starosta zaproponował przyznanie kwoty 600 zł. Uwag i innych wniosków nie było. 

Starosta zapytał Członków Zarządu, kto jest za przedstawioną propozycją?  

„za” głosowało 3 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

Nieobecny był Członek Zarządu Ireneusz Skorupa. 

 Zarząd Powiatu opowiedział się za dofinansowaniem przedmiotowego wniosku w 

kwocie 600 zł. 

 Starosta poprosił na posiedzenie Zarządu Kierownika Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Marka Nyćkowiaka. 

3.  Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju zaproponował przyznanie kwoty 3.000 zł, która nie 

była zaplanowana w budżecie, dla Klubu Motocyklowego „Lech” w Opalenicy na organizację 

corocznego zjazdu motocyklistów. 

 Starosta poparł wniosek Kierownika wyjaśniając, że impreza ta jest traktowana przez 

Powiat jako główna impreza w gminie Opalenica, którą corocznie Powiat stara się wspierać. 

 Członek Zarządu Edwin Pigla zapytał Kierownika, czy pieniądze zaplanowane w 

budżecie Wydziału Edukacji i Rozwoju na promocję Powiatu wystarczą do końca roku, czy 

Kierownik będzie wnioskował o zwiększenie budżetu? 

 Kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju odpowiedział, że będzie musiał wnioskować 

o zwiększenie budżetu na publikację materiałów promocyjnych.  

 W związku z podjętą uchwałą Rady Powiatu dotyczącą wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół ponadgimnazjalnych, Kierownik zaproponował zabezpieczenie na 

ten cel w budżecie Powiatu na 2012 rok kwoty 8.000 zł, która pochodzić będzie z rezerwy 

oświatowej. Kierownik wyjaśnił, że kwota ta nie musi być wydatkowana w całości, ponieważ 

wszystko będzie zależało od ilości złożonych wniosków i liczby uczniów, którzy spełnią 

określone kryteria. Stypendium jest jednorazowe, a wnioski można składać w terminie od 15 

sierpnia do 15 września br. 

 Starosta – Podjęliśmy uchwałę więc teraz musimy zabezpieczyć środki finansowe.  

Kto jest za zabezpieczeniem w budżecie Powiatu kwoty 8.ooo zł na stypendia dla uczniów 

szkół ponadgimnazjalnych z terenu Powiatu, dla których Powiat jest organem 

prowadzącym? 

„za” głosowało 3 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

Nieobecny był Członek Zarządu Ireneusz Skorupa. 

 Zarząd Powiatu zdecydował o zabezpieczeniu w budżecie Powiatu kwoty 8.000 zł 

na stypendia dla uczniów szkół z terenu Powiatu, dla których Powiat jest organem 

prowadzącym. 

 Kierownik Marek Nyćkowiak – Firma „Kopernik” S.C. wystąpiła z wnioskiem do 

Dyrektora Tratwala jako wydzierżawiającego pomieszczenia na działalność spółki, aby ten 

wykonał niezbędne prace remontowe lub zgodził się na wykonanie tych prac we własnym 

zakresie przez firmę Kopernik, odejmując poniesione nakłady z czynszu. 
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 Starosta – Firma przedstawiła kosztorys prac, a my musimy ten zakres prac 

zweryfikować i zatwierdzić lub nie. Musimy mieć pełną informację ile kosztują te remonty i 

kto dokonał tych wyliczeń. Uważam, że należy wyrazić zgodę na przeprowadzenie tylko 

niezbędnych napraw. 

 Kierownik Marek Nyćkowiak – Dyrektor Frański złożył wniosek o dofinansowanie 

Szkoły na kwotę 75.000 zł. W związku z licznymi kradzieżami i koniecznością poprawy 

bezpieczeństwa uczniów, Dyrektor przedstawił wykaz prac, które jego zdaniem należy 

wykonać. 

 Starosta – Dyrektor zgłosił sprawę związaną z zapewnieniem bezpieczeństwa obiektu 

i osób w nim przebywających. W związku z tym proponuję, aby wyrazić zgodę i przekazać 

środki na wykonanie najbardziej niezbędnych prac ujętych we wniosku, tj. zakup i montaż 

bramy wjazdowej – kwota 5.000 zł, naprawę monitoringu – kwota 2.000 zł i na zakup farb – 

kwota 5.000 zł. Razem kwota 12.000 zł. 

Starosta poddał pod głosowanie przedstawioną propozycję? 

„za” głosowało 3 członków Zarządu, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

Nieobecny był Członek Zarządu Ireneusz Skorupa. 

 Zarząd Powiatu zdecydował o przekazaniu kwoty 12.000 zł Zespołowi Szkół Nr 2 w 

Nowym Tomyślu na wykonanie niezbędnych remontów mających na celu. 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Starosta zakończył posiedzenie Zarządu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: Ewa Bąbelek 


